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Strong ID

Woordvoerder (Fractie) Vragen Typ in deze kolom uw antwoord op de vraag

Marcel Visser De gemeente geeft in het plan van aanpak op pagina 
11 mbt de aanpak zorg aan dat: Vooruitlopend op een 
nadere analyse is al een aantal maatregelen in gang 
gezet zowel in de richting van een specifieke 
zorgaanbieder als in de richting van cliënten van deze 
zorgaanbieder en voor zorgaanbieders in het 
algemeen. Welke maatregelen voert u namens de 
gemeente uit en kunt de effecten hier ook van 
aangeven

Het cameratoezicht, het benoemen tot overlastgebied rond de 
Willem Loréstraat, door korte lijnen met politie, recherche en 
gemeente kan er snel worden ingegrepen. De problematiek 
van de doelgroep zwaarder is dan voorheen maar door de 
goede samenwerking tussen de betrokken partijen kan snel 
worden ingegrepen waardoor de ernst en de frequentie van 
delicten afnemen.  

Otto van der Galiën (Lijst 058) Vindt u dat de uitvoering van het plan van aanpak snel 
genoeg van start gaat?

Ik vind dat er van alle kanten veel inzet is getoond om de situatie 
te verbeteren, dus ja. Helaas is er vertraging door het 
Coronavirus.

Otto van der Galiën (Lijst 058) Welke acties mist u nog in het pva? De spagaat, tussen realiteit en onwetendheid van 
buurtbewoners, waarin we ons als specifieke zorgaanbieder 
bevinden kunnen we een informatieavond voor kunnen zodat er 
wat meer begrip voor de situatie komt. Misschien kan Strong-ID 
in toekomst haar verontschuldigingen en een uitleg aan 
buurtbewoners van de Vlietzone aanbieden.      

Otto van der Galiën (Lijst 058) Met welke acties uit het pva bent u tevreden? 1. Verbeterde mogelijkheden voor de politie om in te grijpen 
voorat een situatie verder uit de hand loopt.



2. Een multidisciplinaire aanpak die nu al leidt tot effectievere 
handhaving zoals omschreven onder “Tegengaan ondermijning”.

Otto van der Galiën (Lijst 058) Vindt u dat u goed genoeg betrokken bent geweest bij 
het opstellen van het pva? Zo nee, wat had u graag 
anders gezien?

Ik moet zeggen dat ik er persoonlijk niet direct bij betrokken ben 
geweest omdat mijn werkzaamheden met de doelgroep voor een 
vertroebelde waarneming zorgde. Strong-ID is wel bij overleggen 
aanwezig geweest en heeft dit als prettig ervaren.

Otto van der Galiën (Lijst 058) Uit cijfers van Vlietvaardig blijkt dat ruim 40% van de 
panden in de Vlietzone in handen is van 
huisjesmelkers. Wat is uw eerste reactie hierop? 

Dat is erg veel. Ik herinner me de oude vegelingbuurt nog.

Christiaan Okkema 
(Gemeentebelangen)

Wat merkt u en/of heeft u gemerkt van de reeds 
begonnen en gestarte maatregelen volgens de lijst van 
maatregelen uit de bijlage van het Plan van Aanpak?

Verbeterde contacten met betrokken partijen waardoor sneller 
wordt ingegrepen. Meer begrip van betrokken partijen.

Carlijn Niesink CU Wat vindt u van de gestelde maatregelen met 
betrekking tot de zorg en zijn er eventueel nog 
aanvullende maatregelen die u graag zou willen zien 
in het plan van aanpak (met motivering van het 
antwoord)

In ieder geval dat (als u allen op de hoogte bent over de situatie 
waarin SID verzeild is geraakt) de andere zorgaanbieders ook 
maatregelen treffen tegen de huidige gang van zaken die rondom 
de zorg speelt. *dat geldt voor alle zorgaanbieders maar in dit 
geval specifiek voor de zorgaanbieders binnen de Vlietzone.

Mijn excuses dat ik u allen zolang heb laten wachten. Strong ID gaat zich inzetten voor een effectieve samenwerking en hoopt daarmee het plan van aanpak 
te laten slagen. 


